
 

 

Protokoll fört vid informationsmöte med Rotary, D2365  

Plats:    Brasserie Stationen, Lerum 
 
Tid:    2024-02-04 kl 12.00 – 16.00 
 
Närvarande:    Se bifogad lista 

 

§ 1 

Inledning. DGE Lena Alervall hälsar välkommen och förklarar mötet för öppnat.  

Moderator för dagens möte är Jan-Peter Idström, Göteborg City RK och sekreterare Else-Marie 

Bertilsson, Tidaholm RK. 

Inledningsvis presenterar sig ledamöterna i styrgruppen, vilka under en längre tid jobbat med 

bildandet av D2365 efter det att RI beslutat att D2360 och D2380 ska bli ett distrikt.  

- DGE för 2365 Lena Alervall, tillhör Lerum Aspen RK och har varit rotarian sedan 2004 

- DG för 2380 Leif Nordlander tillhör Vara RK och är kyrkoherde till professionen samt  

  brinner för internationella frågor  

- DG för 2360 Stig Ottosson tillhör Gothenburg International RK och blev Rotarian på 90- 

  talet och har bl a jobbat i Ukraina 

- DGN för 2365 Britt-Marie Bergman tillhör Jönköping RK och har varit Rotarian sedan   

  2004 och jobbade då på Högskolan i Jönköping 

Konstituerande möte för D2365 hölls i Alingsås 2023-10-22, information finns publicerat på 

hemsidorna. 

 

§ 2 

Procedurmanualen. DGE Lena Alervall informerar om att beslut togs vid det konstituerande mötet 

2023-10-22 att D2365 följer Rotarys procedurmanual under sitt första verksamhetsår. 

 

§ 3 

-- 

 

§ 4 

Organisationsnummer/bank. DGE Lena Alervall informerar om att D2365 nu har ett 

organisationsnummer och att kontakt kommer att tas med olika banker för att se var vi får de för oss 

bästa villkoren. 

 

 



 

§ 5 

Verksamhetsplan. DGE Lena Alervall kommer att presentera sin verksamhetsplan på Pets, som äger 

rum 2024-03-09. Planen kommer också att publiceras på hemsidan. Information ges också om att 

budgeten för verksamhetsåret 2024-25 är klar 

Lena Alervall är nyss hemkommen från Assemblyn där en av höjdpunkterna var att få träffa RI-

presidenten för kommande verksamhetsår, Stephanie Urchick och kommer från Pennsylvania USA. 

Hennes motto är:  The Magic of Rotary. 

 

DGE Lena Alervall presenterar 4 strategier 

- Öka vår genomslagskraft 

- Utöka vår räckvidd 

- Öka medlemmarnas engagemang 

- Öka vår förmåga att anpassa oss 

Viktigast av allt är att blicka uppåt och framåt samt lyssna på vad klubbarna vill. 

 

§ 6 

Distriktsråd och funktionärer. DGE Lena Alervall informerar om att distriktsråd och funktionärer finns 

registrerade på hemsidan. 

 

§ 7 

Distriktshandbok. PDG Ulla Andreasson, Orust RK berättar om hur D2360 jobbat med styrdokument 

som sedan blev grunden till en distriktshandbok. En arbetsgrupp med representanter från båda 

distrikten har nu arbetat fram en ny distriktshandbok för D2365, vilken finns publicerad på hemsidan.  

 

§ 8 

Insamlings- och serviceprojekt. DRFC Peter Gunnarsson, Borås Viskan RK redogör för TRF (The Rotary 

Foundation) och presenterar ett förslag till arbetsordning för TRF i D2365 Insamlings- och  

Serviceprojekt framtagit i samarbete med D2380 DRFC Inger Gustafsson. 

 

§ 9 

Finanskommittén. Kommitténs ordförande 2024-2025 Claes-Henrik Martinsson redogör för 

finanskommitténs arbete som idag har en tyngre roll och ska vara både stödjande till DG och 

uppföljande åt RI. 

Finanskommittéerna från både D2360 och D2380 kommer att behållas hela år 2024. 

 

§ 10 

Administrativa rutiner. Ordförande för finanskommittén i D2360 Margareta Carlsson Lundin redogör 

för framtagna rutiner för ekonomiadministration avseende D2365 verksamhetsåret 2024-2025. 

Rutinerna ska följas upp årligen. 

 

§ 11 

IT system. Anders Tihkan Värmdö RK ger en redogörelse för IT i de svenska distrikten. År 2018 

använde de flesta klubbarna i Sverige Club Admin. Club Runner kom till Sverige 2019 då D2390 

införde det systemet. 

Idag  finns både Club Runner och Polaris bland de svenska klubbarna. Dessutom finns det klubbar 

som inte har något IT system utan jobbar direkt under RI. 



Distriktens skyldigheter-IT-Klubbarnas rättigheter. Anders betonar att klubbarna alltid är autonoma. 

Ingående information publiceras på hemsidan. 

 

§ 12 

Övriga frågor.   

- Bengt Meyer, Göteborg Gamlestaden RK frågar om klubbarna  varit engagerade i  

  bildandet av D2365. Frågan besvaras av DGE Lena Alervall – ska vi backa  

  bandet eller se framåt? DG för D2380 Leif Nordlander lägger till att RI har valt att  

  avsluta både D2360 och D2380 samt bildat D2365. Låt oss tolka allt till det bästa. 

 

- PDG Ulf Andersson informerar om Polaris. DGE Lena Alervall avrundar med att vi har  

  förståelse för att frågan om IT-system är infekterad och behöver avslutas inom det  

  närmaste. 

 

- Mötets moderator Jan-Peter Idström, Göteborg City RK uppmanar  

  Göteborgsklubbarna att samla in 10 000,- sek vardera, så kan det bli ytterligare en  

  ambulans till Ukraina 

  

- Vid alla relationer, jobba efter Rotarys 4-frågeprov. 

 

§ 13 

Avslutning. DGE Lena Alervall framför ett stort tack till alla och envar för ett bra möte och avslutar 

detsamma. Framtiden har vi tillsammans! 

 

2024-02-05 

 

Else-Marie Bertilsson 

Else-Marie Bertilsson 

Distriktssekreterare 

 

 

 

Justeras 

 

Lena Alervall 

Lena Alervall     

DGE för D2365   

 

 

 

 

 

 

 


